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Protokoll 

Årsmøte i Troms Sau og Geit 2020 

Teams møte den 1. mars 2021 

  

  

Årsmøtet ble åpnet av Jan Ottar Østring som ønsket velkommen.   

Opprop digitalt ved Smart dialog:  

 

Sak 1 Godkjenning av innkalling og saksliste   

Innkalling og saksliste ble sendt ut på e post og lagt på hjemmesiden, denne ble godkjent uten 

kommentar. 

  

Sak 2 Valg av 2 representanter til å underskrive protokollen sammen med møteleder og sekretær.   

Valgt: Randi Nordlund Tollefsen – Atle Aronsen 

  

  

Sak 3 Årsmelding for Troms Sau og Geit 2020  

Jan Ottar kommenterte årsmeldinga:   

Det er avholdt 3 styremøter i perioden, der det er 12 saker som er behandlet.  

Det har heller ikke i 2020 vært mulig å samle hele styret i beretningsåret. Skal vi få laget til å 

fungere tilfredsstillende, er det nødvendig at vi har et styre som er engasjert og styremedlemmene 

møter på styremøte. 

Sakene som er behandlet er referat fra årsmøte til NSG. Kontakt info til lagene. 

Markedssituasjonen. Søkelys på rovdyr ifm møte med Stadsforvalter (fylkesmannen). Jan Ottar 

Østring har deltatt på årsmøte til NSG sentralt.  

Lyngen sau og geit har hatt utfordringer med rein på innmark, de har bedt om hjelp i fra TSG og 

NSG. Det har vært avholdt tre møter i saken. Møtene har reindriftsforvaltningen, Lyngen 

kommune, Statsforvalteren, Norske samers landsforbund, sidaen som beiter i Lyngen vært med 

på. Lyngen sau og geit har vært representert med leder Håkon Karlsen, NSG med Per Fossheim, 

TSG med leder. Leder har møtt i møtene til Rovviltnemden i region 8. TSG har også vært 

representert i møter som gjelder bjørneangrepene i Bardu.  

Saken om Nord Norge trekket kan se ut som det nå går mot slutten, da vi har fått skriftlig 

dokumentasjon i fra LMD. Der det framgår at det ikke finnes noen avtale om at distriktstilskuddet 

vårt skal dekke de industrielle driftsulempene til Nortura. 
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Styreleder har møtt som første vara møtt i styremøtene i NSG i 2020. Han har vært representant i 

markedsrådet til NSG. 

 

Noen av de saker som arbeidsplanen la opp til: 

Andre saker: Ingen innkomne saker fra lokallag i beretningsåret. 

 

Sindre Borch som avl og kåringsansvarlig har gjort en utmerket jobb med kåringen og denne har 

forløpt uproblematisk i høsten 2020. Ved gjennomføringen av kåringene i fylket har vi hatt stort 

fokus på smitte fare både for folk og dyr.  

 

Styretes leder har jobbet politisk for å få en forståelse for at årsverksutbetalingen til sauenæringa 

skal bli justert til det samme nivået, som snittet av årsverksutbetalingen er i jordbruket. Styreleder 

har også jobbet med å se på muligheten for regulering av produksjon. 

Igjennom Bondelaget, og det er oppnevnt et markedsråd for småfe i Norges Bondelag, etter 

innspill fra TB. Norges Nord Norge trekket og prisløypa, er også innspilt til TB, det jobbes svært 

aktivt i Bondelaget for å bedre kårene til sauebonden i Troms. TB har bestilt en rapport hos Agri 

Analyse, som skal kartlegge hvor virkemidlene må settes inn for å få best mulig virkning. Målet 

er å øke jordbruksproduksjonen i Troms og Finnmark, og bedre økonomien i produksjonen. TB 

har støtte hos Fylkesrådet og Statsforvalteren i dette arbeidet. 

 

Styret ha hatt fokus på dyrevelferd, spesielt etter en stygg dyretragedie på høsten 2020. I den 

forbindelse vil styret rette en takk til Målselv beitelag, som gjorde en svært god dugnadsjobb i 

forbindelse med opprydning etter tragedien, der hele laget bidro. TSG vil spesielt berømme leder 

Georg Heggstad for den jobben han gjorde i denne saken.  

 

Det har også vært forsøk på å økt bruk av hjemmesiden i 2020, men er begrenset mulighetene til 

økt bruk når, lagsarbeidet og saker fra lokallagene uteblir. 

 

På grunn av den pågående pandemien ( Covid 19 ) har følgende saker blitt satt på vent til 

forholdene tilsier at disse kan bli tatt opp igjen : 

 

- Lokallagenes innspill til styret på saker i arbeidsplanen  

- Det er ønskelig at det jobbes med kurs i organisasjonsarbeid  

- Det skulle og arrangeres ledermøte med program og Innspill til styret i høst. 
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Tillitsvalgte i Troms sau og geit 2020 har bestått av: 

 

            Leder:                        Jan Ottar Østring.        

Nestleder:   Sindre Borch 

Styremedlem: Leif Bjørnar Seppola 

Styremedlem: Øystein Fossmo 

Styremedlem: Linda Sørensen.        

    

 

1.vara til styret:  Britt Martinussen.       

2.vara til styret: Jonny Eliasen  

3.vara til styret: Anita Kvalsvik  

 

Teig Madsen spurte ang Bondelaget og Nord Norge trekket. 

Teig skal få skriftlig svar. 

 

Årsmeldingen ble tatt til etterretning med de innspill som har kommet 

 

 

Sak 4  Regnskap for TSG 2020 

 

Regnskap for TSG 2019 ble kommentert, revisor godkjent i god tid før årsmøtet.  

Alle bilag er framskaffet og regnskapet er gjennomgått av revisorer uten kommentarer.  

Regnskap mot budsjett ligger som vedlegg. 
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REGNSKAP MOT BUDSETT FOR 2020 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Konto 
 

Regnskap 2020  Budsjett 2020  

  Driftsinntekter      

3102 Tilskudd NSG Kr 104 525,-  Kr   100 000,-  

3103 Kåringsavgift refusjon Kr   71 200,-  Kr     50 000,- NB 

3200 Fakturert deltaker på 
årsmøte 

Kr   27 145,-    

8050 Renteinntekter kr          57,-  Kr         160,-  

      

Sum Driftsinntekter kr 202 927,-  Kr 150 160,-  

                                     

  Driftskostnader      

5330 Godtgjørelse til styret Kr 16 000,-  Kr   16 000,-  

5331 Styreleder 
 

kr 12 000,-  kr    12 000,-  

6721 Sekretær Kr 10 000,-  Kr    10 000,-               

5110 Kåringsutgifter Kr 65 393  Kr    30 000,- NB 

6705 Regnskap Kr   5 000,-  Kr      5 000,-  

 6561 Kåringsmerker kr    2 095,-  Kr      2 000,-  

 6860 Møter, kurs, 
oppdateringer 

kr  12 365,-  Kr    10 000,-  

7140 Reisekostnader kr       864,-  Kr    20 000,- NB 

7300 Kostander annonser og 
lignende 

Kr   17 417,-  Kr      2 000,- NB 

7420 Gaver, blomster ol. Kr         598,-  Kr      2 000,-  

7711 Styremøter Kr    10 662,-  Kr    25 000,- NB 

7720 Årsmøte kr    81 290,-  Kr    20 000,- NB 

7770 Bank og kortgebyr kr        114,-  Kr         100,-  

7790 Andre kostnader kr   Kr      1 000,-  

Sum Annen driftskostnad kr 233 799,-  Kr 155 100,-  
   

   

Sum Driftsresultat kr -30 929,-  Kr- 4 940,-  
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Bankinnskudd pr 31/12 2020  kr 201 033,- 

Kundefordringer     kr   96 025,- 

Totalt  eiendeler    kr 297 058,- 

 

Kommentarer til budsjett på årsmøte 2019  
Bør øke kostnadene ifm.ønske om økt aktivitet i 2020, se arbeidsplanen. 

Usikkerhet i forbindelse med økt tilskudd fra NSG, men samtidig kan medlemstallet gå ned. 

Om budsjettet skulle sprekke har vi økonomi til det i laget. 

Budsjettet må også økes iht nye satser for styremedlemmer. 

Tilskuddet fra NSG økes fra 90 000,- til 100 000,- 

Utgiftene til reisekosnader økes fra 15 000,- til 20 000,- 

Budsjettet godkjennes med de endringer som er nevnt. 

 

Kommentarer til regnskapet for 2020 
Avvik på poster i budsjettet 
 

Konto for Kårings utgifter og refusjon: 

Avviker pga feilbudsjettering. 

 

Konto reisekostnader:  

Betydelig mindre pga Covid 19 og liten aktivitet 

 

Konto annonser og lignende:  

Her er det kommet inn flere store regninger for Landbruksmessa som skulle ha kommet i 2019 

 

Konto styremøter:  

Betydelig mindre pga Covid 19 og liten aktivitet 

 

Konto årsmøte:  

Betydelig større en budsjett, det ble satset på et sosialt arrangement der deltakerne kunne ta 

med ektefelle. 

Styret ønsket å ha et fagmøte med innslag av nye bønder, som Troms sau og geit dekket 

kostnaden. 

Målselv Fjellandsby ble et dyrere alternativ en tidligere år, men billigere en dersom dette skulle 

vært holdt i eks Tromsø. 

 

 

Årsmøtet godkjenner regnskapet for 2021. Enstemmig.  
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Sak 5 Arbeidsplan for 2021 

Styret ønsker å fokusere på dyrevelferd, få produksjonen av småfe i Troms til å 

opprettholdes eller økes, samt å få våre produkter av småfe ut i markedet. Det skal også 

jobbes for å opprettholde eller øke inntjeningen i småfeholdet. 

Gjennomføre kåringer i fylket for å opprettholde den avls messig fremgang vi behøver, 

for å produsere kvalitet som gir best mulig økonomisk resultat.   
 
Hva konkret er de tiltak som styret skal jobbe med: 

- Rekrutering til næringa 

- Fokus på rovdyr. 

- Det må jobbes med å opprettholde tilskuddet til organisert beitebruk  

- Avls arbeide i væringene  

- Innspill til Alvs Råde på problemstillinger ifm. Genforskning og nye muligheter.  

- Det skal jobbes med økning av tilskuddet på nedsanka dyr. 

- Få lokallagene til å komme med innspill til styret på saker som er aktuelle.  

- Fortsatt økt bruk av hjemmesiden og få inn flere e-post adresser på medlemmer. 

- Kurs i organisasjonsarbeid  

- Arrangeres ledermøte med program og Innspill.  

 

Peter Bruvold: Ønsker at det jobbes med rovdyr  og miljø for drøvtyggere og karbon regnskapet 

iht beite i utmark, vi må sørge for at dette blir tatt med i klimakalkulatoren. 

 

Jørgen Bjørkli spurte om vi skulle være med på Balsfjordmessa ? 

  

Nordreisa v/ Harald Evanger ønsket at styret engasjerer seg ifm. Bruk av utmarks problemer ifm 

hund og andre fritidsaktiviteter. Konkret gjelder det Kjellerskogen i Nordreisa. 

Nordreisa sender inn en sak på dette.  

Styret må passe spesielt på bøndenes beiterettigheter. 

Peter Bruvold : Fylkeslaget må jobbe med en tett dialog med avlsrådet. Spesielt i forbindelse 

med retningslinjer for avl. 

 

Arbeidsplanen enstemmig vedtatt. Med de innspill som kom til styret. 

 

  

Sak 6 Innkomne saker  

Det er ingen innkomne saker til årsmøte. 
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Sak 7 Budsjett for 2021 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Konto 
 

Regnskap 2020  Budsjett 2021  

  Driftsinntekter      

3102 Tilskudd NSG Kr 104 525,-  Kr   104 000,-  

3103 Kåringsavgift refusjon Kr   71 200,-  Kr     70 000,-  
   

   

3200 Fakturert deltaker på 
årsmøte 

Kr   27 145,-    

8050 Renteinntekter kr          57,-  Kr           50,-  

      

Sum Driftsinntekter kr 202 927,-  Kr 174 050,-  

                                     

  Driftskostnader      

5330 Godtgjørelse til styret Kr 16 000,-  Kr    16 000,-  

5331 Styreleder 
 

kr 12 000,-  kr    12 000,-  

6721 Sekretær Kr 10 000,-  Kr    10 000,-               

5110 Kåringsutgifter Kr 65 393  Kr    70 000,-  

6705 Regnskap Kr   5 000,-  Kr      5 000,-  

 6561 Kåringsmerker kr    2 095,-  Kr      2 000,-  

 6860 Møter, kurs, 
oppdateringer osv 

kr  12 365,-  Kr   10 000,-  

7140 Reisekostnader kr       864,-  Kr   10 000,-  

7300 Kostander annonser og 
lignende 

Kr   17 417,-  Kr     2 000,-  

7420 Gaver, blomster ol. Kr         598,-  Kr     2 000,-  

7711 Styremøter Kr    10 662,-  Kr   10 000,-  

7720 Årsmøte kr    81 290,-  Kr   20 000,-  

7770 Bank og kortgebyr kr        114,-  Kr        100,-  

7790 Andre kostnader kr            1 000,-  

Sum Annen driftskostnad kr 233 799,-  Kr 170 100,-   
   

   

Sum Driftsresultat kr -30 929,-  Kr  3 950,-  
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Budsjettet ble godkjent 

 

 

Sak 8 Premiering av beste kåra vær V/ Sindre Borch 

  Det er kåra 356 lam i 2020 i flere værringer og bruksbesetninger. 

   

 Årets beste vær er fra Lyngen Værring og heter Bruvold s lille fra Marit og Peter bruvold med 

145 i indeks .  

 

Sak 9 Valg   

  

 Valg av styret for 2021 

  

Leder              for 1 år. Jan Ottar Østring.                 Gjenvalg 

Styremedlem              Sindre Borch                         Ikke på valg. 

Styremedlem for 2 år  Leif Bjørnar Seppola          Valgt på benkeforslag   

Styremedlem for 2 år. Even Steinlien  Valgt 

Styremedlem              Øystein Fossmo                    Ikke på valg 
  

1  vara til styret for 1 år. Britt Martinussen.               Gjenvalg.   

2  vara til styret for 1 år. Jonny Eliasen                     Gjenvalg. 

3  vara til styret for 1 år. Anita Kvalsvik                     Gjenvalg. 

  

Revisorer for 1 år.        Svein Rober Guttormsen Valgt 

                                  Trond Inge Vebostad  Valgt                  

  

Årsmøte leder. For 1. år   Teig Madsen 

Årsmøte N.Leder. For 1. år    Kurt Olsen       

  

 

Valgkomiteen 

Ester Nordby    Leder 1 år                         

Raimond Mathisen.     2 år      

Harald Evanger nytt medlem – valgt for 3 år.         

  

Utsendinger til årsmøte: 

Leder Jan Ottar Østring 

Avls ansvarlig Sindre Borch 

 

Godtgjørelse til tillitsvalgte opprettholder dagens satser: 

Leder godtgjøres med kr 12 000,- 

Styremedlemmer  kr    4000,- 

Møtegodtgjørelser skal brukes det samme som NSG sine satser 
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Årsmøte avsluttet kl 21:00  

  

  

   

 Randi Nordlund Tollefsen  Atle Aronsen    Morten Fredriksen 

  

          Sign                        Sign        sign  


